
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 10.dubna 2007
Zápis ze zasedání
Zasláno od: Value
Datum zveřejnění: 12.11.2007 � 22:25:05

Zasedání číslo: 1

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Jaroslav Bulín, Ladislav Bulín, Pavel Babor, Zdeněk Rom, Jiří
Vlk, Stanislav Kouba, Miroň Jolkin

Ustavující zasedání zastupitelstva obce Bílov zahájil starosta obce

Vážení,
ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji 2. zasedání
zastupitelstva obce Bílov, na kterém Vás všechny vítám. 

Je přítomno 7 členů zastupitelstva města z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu,
aby zasedání zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.

Navrhuji, aby se dnešní ustavující zasedání řídilo tímto programem:
1/ Zahájení 
2/ Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3/ Dopravní značení v obci a oprava obecních komunikací
4/ Informace o registraci studní
5/ Projednání obchvatu nové silnice kolem Bílova
6/ Schválení smlouvy s EKOKOMem
7/ Závěrečná zpráva o provedené inventarizaci za rok 2006
8/ Zpráva o výsledku kontroly hospodaření obce za rok 2006
9/ Změna ve složení finančního výboru
10/ Různé, diskuze
11/ Usnesení a závěr

Žádám členy zastupitelstva obce o vyjádření:
Kdo souhlasí s navrženým programem? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů
Považuji navržený program za schválený.
Zapisovatelem dnešního jednání navrhuji Pavla Bulína.

2/ Doporučuji, aby za ověřovatele zápisu byli zvoleni: Josef Slach a Ladislav Bulín.
Kdo souhlasí s navrženými zapisovatelem a ověřovateli zápisu? 7. hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování 0 hlasů
Ověřovatelé zápisu a zapisovatel jsou schváleni.
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3/ Starosta znovu připomněl nutnost opravy obecní komunikace v obci a cesty na Vysokou Libyni.
Bylo dohodnuto, že osloví Správu silnic Kralovice, popř. firmu Silba Plzeň nebo rakovnickou firmu
Froněk, necháme si zpracovat cenovou nabídku a podle možnosti se pak pustíme do oprav. Hovořilo
se i potřebě nechat zpracovat pasport dopravního značení v obci a případně renovovat dopravní
značení. Zjištěním možností byl pověřen starosta obce.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování 0 hlasů

4/ Dále starosta informoval o nutnosti registrace studní. Pro podnikatele platí termín do července, pro
soukromé osoby do konce roku. Všichni se shodli, že většiny ob. Bílova se toto netýká, protože jejich
studny jsou z doby před rokem 1955, bude však nutno zaregistrovat studnu u čp. 39, která je
napojena na obecní apartmány. Tímto byl pověřen starosta obce
Kdo souhlasí s navrženýmbodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování 0 hlasů

5/ V dalším bodu představil starosta přítomným pravděpodobnou variantu obchvatu nové silnice
kolem obce Bílov – na trase Plzeň – Třemošná – Plasy – Vysoká Libyně. Zastupitelé tuto stavbu
vítají a projevili zájem o vstup do spolku obcí, kterých se výstavba této komunikace týká. Uvědomují
si, že nová silnice zlepší možnosti pracovních příležitostí v Bílově.
Kdo souhlasí s navrženýmbodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování 0 hlasů

6/ Dále starosta informoval přítomné, že po jednání Mikroregionu Střela, kterého se zúčastnil,
uzavřel smlouvu s firmou EKOKOM, týkající se zpětné evidence některých typů komunálního odpadu
a jeho proplácení zpět obci. Finančně se toto jeví pro obec jednoznačně příznivě a proto požádal
starosta přítomné o dotatečné schválení této smlouvy zastupitelstvem.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování 0 hlasů

7/ Dále starosta přednesl Závěrečnou zprávu o provedené inventarizaci obecního majetku za rok
2006, ktero připravila p.Romová. Zastupitelé ji bez připomínek schválill.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování 0 hlasů

8/ Následovalo přečtení Zprávy o výsledcích kontroly hospodaření za rok 2006, která v obci
proběhla. Ve Zprávě se konstatovalo, že v obci nebylo nalezeno žádné porušení předpisu ani jiné
nesrovnalosti, proto ji zastupitelé opět schválili.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování 0 hlasů

9/ Na doporučení kontrolujících úředníků Plzeňského kraje navrhl starosta změnu ve složení
finančního výboru, zvoleného po volbách zastupitelstva v zimě 2006. Místo Josefa Slacha, který byl
členem tohoto výboru a zároveň zástupcem starosty byla zvolena paní Jaroslava Baborová. Všichni
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přítomní toto akceptovali.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování 0 hlasů

10/ V bodu různé informoval starosta o několika věcech a podnětech:
a/ Je třeba co nejdříve opravit střechu hasičské zbrojnice, o které se již několikrát jednalo. Bylo
navrženo, aby starosta kvůli této práci oslovil firmu Krofta z Kralovica a práci co nejrychleji dojednal.
Přítomní se shodli, že by na opravu měla být uvolněna částka kolem 50 tisíc korun, v závislosti na
nabídnutých pracích a materiálu.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování 0 hlasů

B/ Bylo by vhodné nechat vyčistit písek na hřišti s umělým povrchem. Starosta kvůli tomu již
kontaktoval firmu Linhart ze Staré Boleslavi, která stavbu prováděla, a došlo k dohodě, že firma práci
provede, až bude mít cestu poblíž – Toužim nebo Rakovník aby obec zbytečně neplatila vysoké
cestovné.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování 0 hlasů

C/ Dále starosta informoval, že se na Křivoklátě zúčastnil školení značkařu prováděné Klubem
českých turistů, aby byl schopen značit plánovanou hipostezku. Tam byly upřesněny trasy: červená,
hlavní trasa, vedoucí z Drážďan, by měla být letos z prostředků Středočeského kraje dovedena do
Bílova směrem od Zvíkovce a Hedecka a tam by měla skončit i vedlejší , modrá trasa, která jde přes
Jesenici. Starosta se bude na značení podílet.Příští rok by podle jednání s paní radní Kalčíkovou
měly trasy pokračovat z Bílova dál, směrem na Chrašťovice, Štichovice, Plasy a dále do Bavorska a
Rakouska. Bílov by se tak ocitl – spolu s okolními obcemi a dost význačné turistické trase, což by
mohlo do oblasti přivést oživení i finance. Pro obec by toto na druhou stranu nemělo představovat
přílišnou finanční zátěž. 
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování 0 hlasů

D/ dále starosta informoval o pokračujícím prořezávání cesty za Žihelskou branou, poděkoval všem,
kteří se na práci podílejí a navrhl pokračovat v dalších letech v podobné údržbě polních a lesních
cest, aby se zlepšilo okolí vesnice.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování 0 hlasů

E/ Josef Slach navrhl zafinancovat z rozpočtu obce výdaje spojené se stavbou májky a následně pak
s tradičním cyklistickým závodem pořádaným na Den dětí a také s pochodem Po stopách
slovanských bohů. Zastupitelé odsouhlasili celkové výdaje na všechny tato akce do deseti tisích
korun.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů
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F/ Na závěr přednesl starosta opět návrh, aby obec prodala čp. 3, budovu Obecního úřadu, pokud by
se našel zájemce pro trvalé bydlení. Argumentoval tím, že obec, která má 80 obyvatel, se nyní stará
o dvě budovy –čp.3 a čp.39, což je pracné a i finančně náročné.Navíc v čp. 3 se zastupitelé ani
občané již několik let ani jednou nesešli, využívá se k tomu rekonstruovaný sál čp.39, takže OÚ
slouží vlastně jen pro potřeby účetní obce a jako archív a knihovna. Toto by bylo možné-po menší
rekonstrukci- přenést do čp.39. Starosta se domnívá, že pro obec s tak malým počtem ob. bude
výhodnější, aby se další prázdný dům v obci oživil – stálými a v obci skutečně bydlícími obyvateli,
než aby obec vlastnila dva domy. Přítomný pan Miroň Jolkin, který bydlí v Bílově v najatém bytě 12
let, projevil zájem o koupi domu, kam by se chtěl se čtyřčlennou rodinou nastěhovat. Protože se
jedná o cizince s trvalým pobytem, zákony tomu nebrání, a tak zastupitelé projevili předběžný
souhlas. Všichni se shodli, že při případném prodeji nebude prioritní nejvyšší cena, ale záměr bydlet
drvale a skutečně v obci. Starosta byl pověřen zveřejněním záměru prodat obecní majetek a
zajištěním odhadu. Na dalším zasedání by se mělo o tomto bodu dále jednat.
Kdo souhlasí s navrženým bodem programu? 6 hlasů 
Zdržel se hlasování? 1 hlas
Kdo je proti? 0 hlasů

Usnesení zastupitelstva obce Bílov ze 1. zasedání dne 10. dubna 2007:
1/ 07- Zastupitelé souhlasí s vytvořením pasportu dopravního značení v obci i s opravami obecní
komunikace v obci a cesty na Vysokou Libyni
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

2/ 07 – Zastupitelé berou na vědomí informaci o povinnosti zlegalizování studní a pověřují starostu
legalizací studny na obecním pozemku za čp.39, která je napojena na obecní apartmány.
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

3/ 07 – Zastupitelé berou na vědomí informaci o nové rychlostní silnici mezi Bílovem a Vysokou
Libyní, nemají proti stavbě ani proti vstupu do spolku obcí na stavbě zainteresovaných námitek.
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

4/ 07 – Zastupitelé schvalují uzavřenou smlouvu s EKOKOMEM
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

5/ 07 – Zastupitelé schvalují závěrečnou zprávu o provedené inventarizaci za rok 2006.
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

6/ 07 – Zastupitelé schvalují Zprávu o výsledku kontroly hospodaření obce v roce 2006.
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

7/ 07 – Zastupitelé schvaluji změnu ve složení finančního výboru – pana J.Slacha nahradí p.
Jaroslava Baborová
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

8/ 07 a/ zastupitelé schvalují, aby pokrývačské práce na hasičské zbrojnici provedla firma Krofta z
Kralovic a uvolňují částku do 50000,-Kč
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

9/ 07 zastupitelé schvalují vyčištění písku na hřišti s umělým povrchem firmou Linhart
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Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

10/ 07 zastupitelé schvaluji stavbu hipostezky přes katastr obce
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

11/ 07 zastupitelé schvalují čištění cest od náletových křovin
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

12/ 07 zastupitelé schvalují stavbu májky a pořádání pochodu Po stopách slovanských bohů i
dětského dne a uvolňují na tyto akce částku do 10 000,- Kč
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

13/ 07 zastupitelé schvalují prodej čp.3 pro stálé bydlení a pověřují starostu získáním odhadu a
zveřejněním záměru prodat obecní majetek.
Pro 6, 1 se zdržel, 0 proti

Zapsal: Pavel Bulín
Ověřovatelé zápisu: Josef Slach, Ladislav Bulín
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